
Referat FAU-møte Rå skole 11.09.2024

Klasse Representant Rolle/Oppgave Til stede Sendt

Rektor Marianne Ingebrigtsen Rektor x x

8A Morten Heiselberg x x

8B Gjertrud Hartvedt x x

8C Roger Foss x x

8D Ragnhild Hvidsten x

8E Helge A. Karlsson x

9A Merete Iversen Medlemsutv. Natteravnene x x

9B Bogna Aadnevik Foreldreforedrag x x

9C Werner Øvretveit Medlemsutvalget Natteravnene x

9D Pia Rønningen Foreldreforedrag x

9E Linn Angelfoss Nestleder, Facebook x x

10A Hilde Ridderseth Økonomiansvarlig, dialog med Centrum 24/25 x

10B Tora Sofie Haarr Elevkveld x x

10C Jane Bore Sandal
Medlemsutvalget Natteravnene,
innkallingsansvarlig x x

10D Ingvild Nesheim Elevkveld x x

10E Monica Oppedal Klubb Råjale x x

Agenda:
1) Velkommen og kort gjennomgang av agenda
2) Informasjon fra rektor
3) Byggesak: Status og eventuelle aksjoner
4) Valg/ fordeling av roller
5) Status fra gruppene/aktiviteter

a) Natteravn
b) Trafikalt grunnkurs
c) Elevkveld
d) Klubb Råjale
e) Foreldreforedrag
f) Økonomistatus

6) Instruks/veileder for klassekontakter
7) Bergen Sør FAU
8) Eventuelt

1) Velkommen
Gjennomgang av møteinnkalling og opprop
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2) Informasjon fra rektor

Det går bra med 8. klassingene, og skoleåret har hatt en god start. Vi fortsetter å fokusere
på kvalitet og utvikling i samarbeid med Bergen kommune. Blokkdager utgjør en del av
denne innsatsen og i fjor hadde vi fem slike dager. Lærerne uttrykker et ønske om å
utvide til ti dager. Målet er å gjøre disse dagene tverrfaglige, og de er integrert i årshjulet
vårt. Vi arbeider også for inkludering, og en tur til Hordnesskogen i regi av Dembra var
svært vellykket. Akkurat nå gjennomfører vi nasjonale prøver. I tillegg har vi innført
"lesekvart". Alle foreldremøtene er gjennomført, og vi har presentert forventningene våre
til foreldrene. Vi får mange praksisstudenter, hele 12 kommer på mandag, hvorav 10 er
gutter. Videre er det planlagt møter for SU og SMU den 14. november og 13. mars.

3) Byggesak: Status og eventuelle aksjoner

Jeg er veldig glad for at arbeidet er i gang og at vi har fått de nødvendige
godkjenningene. Vannledningene under skolen gjør at administrasjonsdelen for
øyeblikket mangler vannforsyning. Skolen fungerer godt med de etablerte sperringene,
men elevene foretrekker å være inne. Vi var nødt til å endre rømningsveiene. Nye rutiner
ble implementert en torsdag, og dagen etter gikk brannalarmen. Hele situasjonen forløp
uventet bra. Det var et vannrør som sprakk og utløste alarmen. Vi fikk ikke nok midler før
sommeren, men har nå mottatt noe mer. Vi har også mottatt støtte til lærebøker og
ønsker å prioritere matematikk.

4) Valg/ fordeling av roller
● Leder: Roger er ny FAU leder for Rå skole. Linn fortsetter som nestleder frem til jul.
● Skoleball koordinator: Ingvild og Tora.
● Elevkveld: Pia, Gjertrud og Morten. Linn deler errfaringsdokumenter.

5) Status fra gruppene/aktiviteter
a) Natteravnene hadde en oppstart i august der vi fikk generell informasjon om årshjulet,

og politiet informerte om situasjonen i området. Oppmøtet for natteravnene har vært
lavt, særlig fra Rå på senvaktene. Vi kan ikke bruke vaktmesterboligen nå, så møtene
holdes på personalrommet.

b) Trafikalt grunnkurs: Linn kontakter Hilde for oppfølging med Centrum trafikkskole.
c) Elevkveld: Planleggingen bør startes så fort som mulig. Det kreves en del arbeid med

å arrangere elevkveld, samt med å foreldre til å være vakter.
d) Klubb Råjale: Ingen oppdatering. Ligger brakk.
e) Foreldreforedrag: Det har vært diskutert foredragsholdere fra Ros og Aktive gamere.

Planlegger nytt foreldreforedrag i høst. Det utgikk i vår grunnet mange andre
aktiviteter som f.eks møtet på Fana arena.

f) Økonomistatus: ingen oppdatering.

6) Instruks/veileder for klassekontakter
Tatt i bruk og fungerer fint.

7) Bergen Sør FAU

Linn har deltatt på et digitalt møte hvor hensikten var å sondere interesse for å etablere et
felles FAU-organ for grunnskolene i Bergen Sør. Bergen Sør består av tre bydeler (Fana,
Ytrebygda og Årstad), med totalt 32 grunnskoler fordelt på 21 barneskoler, 7
ungdomsskoler og 4 kombinert-skoler. Våren 2024 er det etablert uformelle nettverk på
tvers av skolene. Begrunnelsen for opprette et felles formelt FAU-organ for skolene
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bydelen er tredelt:
● Bidra til erfaringsutveksling og foreldresamarbeid mellom skolene i bydelen
● Formidle felles informasjon til foreldrerådene om aktuelle saker som berører alle
foreldre i bydelen
● Ivareta foreldrenes synspunkter i de politiske beslutnings- organene i bydelen

8) Overlevering til nytt FAU høst 2024
Linn ivaretar overlevering til Roger.

9) Eventuelt
● Skoleball: Det har vanligvis vært 9 trinnsforeldre som har vært vakter. Dette anbefaler

ikke rektor å fortsette med. Det er viktig at vaktene kjenner både elever og foreldre.
En annen læring er at det må være en ukedag.

● Linn sender årshjul til FAU
● Linn deler på Facebook informasjon om at FAU møtereferat kan finnes på skolens

hjemmeside.

Neste møte:
Roger kaller inn til neste møte.
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